
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 4. juli 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 685
Vil ministeren redegøre for, om der vil være nogen lovgivningsmæssige bar-
rierer – herunder EU-mæssige – for at lade fritidsboliger være omfattet af be-
stemmelsen i elafgiftslovens § 6, således at fritidsboliger på samme måde
som helårsboliger skal betale en lavere PSO-afgift på elforbrug, der ligger
over 4.000 kwh om året?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Hans
Christian Thoning (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Thoning@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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